
ДО 
ДАМЯН СЛАВЧЕВ ДАМЯНОВ 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 
 
 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ДАМЯНОВ, 
УВАЖАЕМИ ГОСПОЖИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ, 
 
           Във връзка с депозираното от Вас питане с рег.№ 07-00-19/109/ 
21.02.2024 год., касаещо парк „Христо Проданов“, Ви предоставям 
следната информация:    
 
             Въпрос 1. Запозната ли е Общината с безконтролно течащата 
вода, която се разлива по плочките и алеите в парка ?  
 
             Отговор: Да, Общината е запозната. След като бе констатирано 
че има течаща вода в южната част на парк „Христо Проданов“ бяха 
предприети действия за спиране на водата, която е на самотек от ВЕЦ 
„Левски“ по всички канали до река Стара река с цел да се провери дали 
течащата вода е от тези канали. 
              Установи се, че течащата вода е от водопреносната мрежа на 
ВиК. 
 
             Въпрос 2. Какво смятате да предприемете за отстраняване на 
тази язва в най-предпочитаното място за почивка и отдих на нашите 
граждани ? 
 
             Отговор:    На 28.02. лаборатория на ВиК – Пловдив направи 
замервания, които установяват авария на няколко места по 
водопровода, минаващ по ул. „Водопад“.  Започва разкриване на 
местата на аварията и възстановяване на водопровода.  
 
 
С    УВАЖЕНИЕ,  
Д-Р  ЕМИЛ  КАБАИВАНОВ 
КМЕТ НА ОБЩИНА КАРЛОВО 
  
 


